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Mandulafákat ültettek 
el Mecsekjánosiban

A Fidesz és a KDNP jelöltjei a közelgő választásokra

A szervezet közleménye - A Fidesz Kom-
lói Szervezetének közgyűlése döntött a 
június 9-i önkormányzati választásokon 
a Kereszténydemokrata Néppárttal kö-
zösen indítandó jelöltek személyéről.

Polics József polgármester csapatának 
tagjai:

1. sz. EÖVK: Czéder Attila, 2. sz. EÖVK: 
Pálfi László, 3. sz. EÖVK: Dr. Makra Ist-

vánné, 4. sz. EÖVK: Fenyvesiné Kugelman 
Csilla, 5 sz. EÖVK: Orsós Ferenc, 6. sz. 
EÖVK: Dezső Károly, 7. sz EÖVK: Róna Ág-
nes 8. sz. EÖVK: Schalpha Anett.

A jelöltek április 20-án indították az “El-
végzett munkában hiszünk!” nevet viselő 
választási kampányt, amikor is Komló vá-
ros nyolc helyszínén felállított standoknál 
várták a támogatók ajánlásait, aláírásait.

Bemutatkoznak
a KÖT képviselőjelöltjei I.

Dr. Barbarics Ildikó: 
Szeretem Komlót, mert 
szerethető. Legyen is az! A 
közösség emelte fel ezt a 
várost, a bányászok, a szak-
szervezetek, a kollektívák, 
a barátok. Ilyen lesz újra, 
mert magunknak, a komló-
iaknak kell megfelelni. Igen! 
Legyen Komló igazi európai kisváros!

Horváth Attila: Megvá-
lasztásom esetén a képvi-
selői tevékenységemet a 
körzetemben élők érdekei-
nek képviselete mellett vál-
lalkozói szemlélettel fogom 
ellátni. Célom, hogy Komló 
igazi vállalkozóbarát telepü-
lés legyen!

Dénes István: Fontosnak 
tartom a könnyen elérhe-
tő és gondozott közterü-
leteket, amelyek értékes 
közösségi helyek lehetnek. 
Hiszem, hogy a lakossági 
összefogás hoz pozitív vál-
tozásokat, mert Komló töb-
bet érdemel!

Perleczky Boglárka: Azt 
akarom, hogy a fiatalabb 
korosztály ne az elvándor-
lást válassza a mindennapi 
boldogulás érdekében, ha-
nem egy európai kisváros-
ban, Komlón találja meg 
a számításait. Mi ezen fo-
gunk dolgozni!

Dr. Pál Gabriella: A kö-
vetkező évek legfontosabb 
céljának tartom a gyalogos 
és közúti közlekedés fel-
tételeinek javítását, a zöld-
területek ápolása mellett a 
parkolási problémák eny-
hítését, a közvilágítás bőví-
tését!

A jelöltek bemutatását következő szá-
munkban folytatjuk. 

A közelmúltban jelentette be dr. 
Barbarics Ildikó, hogy a júniusi önkor-
mányzati választásokon polgármes-
terjelöltként méretteti meg magát. A 
Komló Összeköt Egyesület jelöltjeinek 
első csoportja ezúttal néhány mondat-
ban mutatkozik be olvasóinknak.

„Ültessünk, hogy élhessünk!” címmel 
indított országos faültetési programso-
rozatot a KDNP, melynek keretében a 
mecsekjánosi kálvária domboldalában 
13 facsemete került földbe. 

A kezdeményezés célja, hogy felhívják a 
figyelmet teremtett világunk védelmére. A 
komlói akció jelképét szolgáló hársfacse-
metét Hölvényi György, az Európai Parla-
ment képviselője, dr. Hargitai János és dr. 
Hoppál Péter országgyűlési képviselők, dr. 
Őri László, a vármegyei közgyűlés elnöke 
és Polics József polgármester ültették el.

Schalpha Anett képviselő az ültetések 
kapcsán megjegyezte: „Legyenek a man-
dulafák szimbólumai annak, hogy a kisebb-
nagyobb települések KDNP szervezetei együtt 
dolgoznak, tevékenykednek és kiállnak Bara-
nyáért, Baranya fejlődéséért.„

A kálvária stációi közé 12 darab mandu-
lafa került elültetésre.

6 új elektromos autóbusszal 
gazdagodhat a flotta Komlón
Folytatódik a sikeres Zöld Busz Prog-

ram: hamarosan Komlón is alternatív 
meghajtású, környezetkímélő jármű-
vekkel korszerűsödhet a helyi közleke-
dés. A Volánbusz összesen 20 darab új 
elektromos autóbusz beszerzésére és a 
kapcsolódó töltő-infrastruktúra kiépí-
tésére nyújthat be támogatási kérel-
met a HUMDA Zrt. felhívására, melyből 
sikeres pályázati elbírálás után 6 darab 
Komlóra kerülne.

A támogatási kérelem pozitív elbírálása 
esetén Balatonfüreden 3, Hajdúszobosz-
lón 1, Komáromban 2, Komlón 6, Tatán 
5, Várpalotán pedig 3 darab elektromos 
meghajtású, kéttengelyes, szóló, alacsony 
padlós, helyi kivitelű jármű állhat forga-
lomba hamarosan. Az autóbuszok hatótá-
volsága legalább 300 km lesz. A járművek 
üzemanyag-ellátását az MVM Mobiliti Kft. 
és a Volánbusz közösen vállalata. A több 
mint 4,6 milliárd forint értékű fejlesztés 
során az autóbuszok beszerzése 100 szá-
zalékos támogatással valósulhat meg.

A szerződéskötést – a beszerzéshez szük-
séges források rendelkezésre állása ese-
tén – a közlekedési vállalat 2024 nyarára 
tervezi annak érdekében, hogy a járművek 
a lehető leghamarabb az utasok szolgála-
tába állhassanak.


